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Résztvevők:  Máté József, Dr. Hunyadi Zsolt, Gortva-Kónya Mónika, Berczeli-

Nemcsényi Alex, Kovács Emma 

Hivatalosan távol:  - 

Jegyzőkönyvet vezeti:  Kovács Emma 

 

Az Elnök köszönti a megjelent tagokat, megnyitja az ülést, majd ismerteti a napirendi 

pontokat:  

1. EKA-díj pályázatok értékelése 

2. Barczi Zsóka-emlékdíj 

3. Egyebek 

 

A napirendi pontokat az Alapítvány Kuratóriuma elfogadta. Az elnök felkéri Varga 

Anikót, hogy vezesse a jegyzőkönyvet.  

 
1. Napirendi pont 
 
MJ: Az EKA-díjra 5 pályázat érkezett vett, erős pályázatok, nehéz döntése van ismét a 

kuratóriumnak. 

KE: Szerintem Csengeri Ágnes és Tanner Norman pályázata a legmeggyőzőbb. Ők 

végezték az utóbbi évben a legtöbb közösségi munkát. Talán Norman pályázata abból a 

szempontból erősebb, hogy ő már harmadik éve aktív szereplője a közösségi életnek. 

Kovács Klára pályázata szerintem szakmai szempontból kiemelkedő. 

HZS: Egyetértek Emmával, Ágival nagyon jól együtt tudtam működni a tanév során, 

Norman pályázata pedig a közösségi munka mellett a tudományos eredményei miatt is 

kiemelkedő. Kincső kiváló munkát a HÍD-tábor főszervezőjeként, fontos szerepe van 

ezáltal a közösségi életben. Klára pályázata szakmailag, a műhelymunka miatt értékes. 

BNA és GKM is egyetértett az előzőekkel. 

MJ: Akkor szavazzunk az díj nyerteséről. Én is egyetértek, hogy az említett két pályázat a 

legerősebb. 

 
A kuratórium egyhangú szavazással eldöntötte, hogy a 2024-es EKA-díj nyertese 

Tanner Norman. 

 
2. Napirendi pont 

 

HZs: A Barczi Zsóka-emlékdíjat minden évben a kollégisták titkos szavazás útján ítélik oda 

annak a kollégistának, aki a vállalt tisztségén felül sokat tett a kollégiumi élet támogatásáért. 

Idén a díjat Gyarmati Marcell kapja, aki évek óta a kollégium egyik katalizátora. 

 

A kuratórium egyhangú szavazással odaítélt 50.000 Ft-ot (azaz ötvenezer forintot) a 

Barczi Zsóka-emlékdíjra. 

 



3. Egyebek 

 

MJ: Idén az adó egyszázalékokból 374 ezer forintja lett a kollégiumnak, ennek nagyon 

örülünk. 

HZs: Minden idők második legnagyobb összege. Idén 48 személy ajánlotta fel nekünk az 

adó egyszázalékát. Pont ennyi volt a felajánlók száma tavaly is. 

BNA: Javaslom, hogy az Alapítvány, illetve a kollégium honlapján és közösségi oldalain 

tegyünk közzé köszönetnyilvánító posztot. 

KE: Támogatom az ötletet, meg fogom csinálni. 

 

KE: Két kérvény érkezett a Kuratóriumhoz. Az elsőben görög táncházra kérnek 20 ezer 

forintot. Támogatjuk? 

BNA: Hiányolom a kérvényből a táncház dátumának megjelölését. Szerintem ezt 

pontosítani kellene. 

HZs: Régen nagyon népszerűek voltak a táncházak a kollégiumban, ez jó lehetőség lenne 

a hagyomány felélesztésére. 

KE: A dátum pontosítása mellett szükségesnek tartanám egy igényfelmérés elkészítését. 

MJ: Most szavazzunk, és a pénz átadása előtti teendőket Emmára és Igazgató úrra bízom, 

ha ti úgy látjátok, hogy támogatni kell a programot, akkor megkapják a pénzt. 

 

A kuratórium egyhangúan megszavazta a görög táncház támogatását 20 ezer Ft-tal 

(azaz húszezer forinttal.) 

 

KE: A másik kérvény a biológia műhelytől érkezett, 30 ezer forint támogatást kérnek 

szakmai programokra. 

HZs: Ezzel az a probléma, hogy alapvetően nagyon fontos lenne a műhelyek támogatása, 

hiszen a műhelytitkárok mostanában zsebből fizetik az előadóknak adott ajándékot. 

Ugyanakkor pont e probléma megoldására adtuk be az NTP-t, erről viszont csak később 

lesz eredmény. 

BNA: Ehhez kapcsolódik a benyújtott indítvány is, hogy félévente vagy évente 

pályázhassanak a műhelyek anyagi támogatásért. 

MJ: Nincs annyi forrása az alapítványnak, hogy erre minden évben külön alapot 

különítsünk el. 

GKM: Szerintem is fontos lenne a műhelyek támogatása, a kérvényben felsorolt szakmai 

programokat pedig kellene támogatni anyagilag. 

MJ: Akkor most egyszeri alkalommal meg tudjuk adni a támogatást, de ne írjunk ki külön 

pályázatot a műhelyek támogatására. 

 

A kuratórium egyhangúan megszavazta a biológia műhely támogatását 30 ezer 

forinttal (azaz harmincezer forinttal). 

 

KE: A focimezekre emailben megszavazott 75 ezer forint kifizetésre kerül majd a héten. 

MJ: Nem nyújtottak be pályázatot, nem kérhetnek így pénzt. 

BNA: Az augusztusi emailben kifejeztük támogatásunkat, így akkor ezt már megszavaztuk. 

GKM: Nyújtottak be kérvényt, és én is visszajeleztem, hogy támogatom. 

MJ: Akkor ezt már most nem szavazzuk meg, csak megerősítjük. 

 

A kuratórium megerősítette, hogy 2024. augusztusában e-mail-en keresztül 

megszavazott 75 ezer forint (azaz hetvenötezer forint) támogatást a kollégiumi 

focicsapat mezeinek finanszírozására. 



 

BNA: Fontos lenne, hogy lefektessük annak a szabályait, hogy hogyan tudnak a kollégisták 

pénzt kérni az alapítványtól. Formai szempontból is szükséges lenne egy sablon, illetve egy 

folyamatábrán bemutathatnánk a kérvény benyújtásának követelményeit. Mivel egy 

tanévben maximum 3 alkalommal lenne célszerű összehívni a kuratóriumi ülést, 

meghatározhatnánk pályázati időszakokat, hogy mindenki előre tudjon tervezni és időben 

beérkezzenek a kérvények a kollégiumi bizottsághoz, illetve a kuratóriumhoz. 

HZs: Nagyon jó ötlet, valóban ez eddig nem volt tisztázva és ez számos félreértést 

eredményezett. El fogom mondani a kollégistáknak a kérvények benyújtásának 

kritériumait, így a jövőben már rendszerezett lesz a pályázás. 

KE: Támogatom, én pedig majd leírom és kiteszem a közös Facebook-csoportba. 

 

BNA: A focimezek készítésének támogatásakor merült fel az probléma, hogy nincs logója 

az alapítványnak. Javaslom, hogy írjunk ki pályázatot a logó megtervezésére. 

MJ: Ne költsünk erre külön pénzt, máskor is volt erre kísérlet, de hatalmas összeget akart 

kérni a művész. 

BNA: A kollégisták között írnánk ki pályázatot, csak jelképes ajándékkal jutalmaznánk a 

nyertest. 

GKM: Jó ötletnek tartom a logó megterveztetését, támogatom. 

HZs: Támogatom a javaslatot, fontos, hogy a logó tükrözze a kollégium és az egyetem 

szellemiségét. 

KE: Ha mindenki támogatja, akkor ki fogom írni a pályázatot. 

 

GKM: Szeretnék a kollégisták figyelmébe ajánlani egy lehetőséget. Emmának már 

elküldtem a honlap linkjét, arra kérlek, hogy továbbítsd a kollégium számára. Az EUGLOH 

projekt számos remek és ingyenes lehetőséget kínál pályázatok, kurzusok, tanulmányutak 

terén. Sajnos kevesen tudnak róla. Viszont mindenképp szeretném közelebb juttatni ezt a 

programot a kollégistákhoz, mert mind egyénileg, mind a közösség szempontjából nagyon 

sok lehetőséget kínál. A Kollégiumi Bizottsággal egyeztetve majd szeretnék egy 

programbemutatót is szervezni a kollégiumban. 

HZs: Azt javaslom, hogy az új kollégiumi tanárral – aki egyébként nagyon lelkes és nagyon 

sok új ötlete van – üljünk össze hárman, és egyeztessünk erről a lehetőségről. Én is úgy 

gondolom, hogy ez program a kollégium javára válna. 

 
 
További napirendi pontra nem érkezett javaslat, az Elnök megköszöni a részvételt és 

berekeszti az ülést.  

 


